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W imieniu mieszkaric6w ul. Plockiej, oraz uZltkownik6w Rodzinnych
Ogrod6w Dzialkowych polozonych w tym rejonie, proszg Pana Prezydenta o
wycofanie sig z decyzji zezwalajqcej na budowg wysoce szkodliwej instalacji
mobilnej wytw6rni mas bitumicznychprzez firmg MCC S.A. na terenie dziatek
na ul. Plockiej 166, 168, 170 we Wloclawku. Mieszkancy czuj4 sig oszukani
brakiem szerokiej konsultacji spolecznych, oraz brakiem decyzji
Wojew6dzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska w Bydgoszczy. W pehei
podzielam zdanie miesz.kaf c6w 2e szkodliwe substancje przy wytwarzaniu
mas bitumicznych oddziatywuj4 negatywnie na Srodowisko w promieniu do
3.5 km. Wobec powyzszego wnoszg o rewizjg wczeSniej podjgtych decyzji i
uniemozliwienie budowy tej instalacji.
W ci4gu ul. Kruszynskiej od ul. Planty do ronda Falbanka anajduje sig 10
uschnigtych drzew. ProszE o ich usunigcie i nasadzenie w to miejsce nowych.
Mieszkancy Michelina narzekajq na uci4zliwy wyb6j na ulicy Paprociej, przy
skrryZowariuz ulicq Michelirisk4. Proszg o naprawienie tej niedogodno6ci dla

eszkaicy ul. Nalkowskiego twierdz4 2e zainstalowane tam progi
nxralniai4ce s4 zbyt niskie, przez co nie powodui4 wlaSciwego ograniczenia
prgdkodci pojazd6w. Proszg r6wnie2 o zalarie mas4 bitumiczn4 plyt
betonowych, kt6re stanowiq utwardzenie tej ulicy w anracnrej czgsci.
Wspomniane wnioski dotycz4 czg6ci drogi od ul. Zbiegrriewskiej do Fredry.
Mieszkaricy ul, Metalowej i Kaletniczej znajduj4cych sig w sqsiedztwie firmy
produkcyjnej FABER-CNC mieszczqcej sig prry ul. Kaletniczej 4 i 6,
protestujq przeciwko uciqzliwoSci, jakie ona dla nich powoduje. Calo dobowa
produkcja wiqze sig odczuwanymi przez nieszkaitc6w drganiami, halasem,
buczeniem, co zakl6ca mir domowy i spok6j nocny. Stan psychiczny
mieszkaric6w jest na granicy wytrzymalo ci, co moZe doprowadzid, do
eskalacji konfliktu z wla6cicielem firmy, k6ry kompletrie ignoruje skargi
s4siad6w. Dlatego proszg Pana Prezydenta o skutecznq interwencjg, kt6ra
doprowadzi do zadowalaj4cych roztviqzaf dla pokrzywdzonych przez firmE
Faber ludzi z s4siedztwa.
Miesz)<aricy Michelina domagajq sig wigkszej iloSci koszy na Smieci w
gl6wnych ci4gach ulicznych ich osiedla. Zwigkszenie iloSci kosry spowoduje
zrnntejszene walaj4cycl't sig Smi eci, co poprawi wizerunek osiedl4 oraz stan
Srodowiska.
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?. w zwi4zku z katastof4 i zawaleniem sig jezdni, przy przeprawie mostowe] na

rzece ZglowiEczce w ciEgu ul. Wysokiej proszg o informacjg, czy byty robione

,y.t"-uty"or" analizy przeglqdutego obiektu inzynierskiego przez slv2by do

tego powolane. Jakijest stan techniczny calego obiekhl'

A. Proszg o wyjaSnienie dlaczego sp6lka miejska MBM wynajmuje na swoje

potrzeby bi*ow" pomieszczenia w obiektach Wzorcowni pr4' u1. Pulaskiego
-6 

totul gZ. Zdanemmoim, i wielu mieszkanc6w lepsz5rm' bar&iej
ekonomicznym rozwiqzaniem bylo by wynajgcie lokalu biwowego w

obiektach miejskich , kt6rych wlascicielem jest Gmina Masto Wloclawek.

9. Na pro5bg mieszka/rc6w proszq o informacjq dlaczego lokatorzy nowo

'wybudowanych blok6w mieszkallych przy ul, Celulozowej b9d4 wplaca6

kaucjg Na poczqtku tego projektu nie bylo mowy o kaucji, jako fo*{
zabiryieczeo.a dla wla5ciciela jakim jest Gmina Miasto Wloclawek. Jaka ma

by6 wysokoS6 tej kaucji i z czego ma ona wlmika6-

rO.Ivtiesikancy Vtictt"tina w ciqgualei Jana Pawla II od ulicy Mewi6rczej do ul.

Pocztowej, sq zaskakiwani lamaniem przepis6w ruchu drogowego przez

kierowc6w, 1rt6rzy ronrrjajq duze prgdkojci na drodze serwisowej Przy ich
posesjach. Takie zdanenta maj4 miejsce ztftaszcza w godzinach szczytu,by

o*i"qe tworz4ce sig korki pomigdzy rondami. Moze konieczre jest w tym

miejscu usynrowanie urz4dzeri spowalniaj4cych ruch, oraz wzmoZenie patroli

policjant6w z ruchu drogowego-

t1.i?rosig panaprezydertao wnikliwe i ponowne ro4atrzenie skargi na

Komendanta Strazy Miejskiej, wniesione przezPata
zamieszkalego ul. Prusa ' co prawda skarga na dziatalnos6 Komendanta

Straty Miej;ki ej zostala odrzucona uchwal4 Rady Masta z dnia 3 I maja 2022'

ale wnioskodaw ca cntje sig pokrzywdzony i prosi o ponowne rozpafrzenie

jego sprawy.
rz. Proszg Pana Prezydenta o udzielenie szczegolowych wyjasnief, dlaczego

sp6lka,,Baza" zarz4dzaj1cacmentarzem komunalnlm we Wloclawku zdaniem

wielu mieszkaric6w marnotrawi publiczne Srodki przeznaczajqc 100 tys. z)-na

ulozenie kostki z polbruku na powierzchni 266 metr6w kwadratowych, co

stanowi kwotg 375, 94 zl. zamefr kwadratowy. z ?f|lalizy cen w hurtowniach

budowlanych, oraz wykonawc6w tejZe usfugi wynika itg z.^tlkv,tot? moima

bylo by wykona6 co najmniej drugie tyle powierzchni alejek cmentarza. Proszq

o-przedstawienie kosztorysu, oraz zapyurt ofertowych twiry'anych z tym

,uo*i.-. Proszg r6wnie2 o wnikliwq kontrolg ze strony urzgdu Miasta, bo

golym okiem wi dac ze zzdante zostalo n'ncmie przeplacone'
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